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رویت دوباره قدیمی ترین سپاهانی در تمرینات
علی محمدی اگرچه یکی از پرشمار بازیکنان شمالی فوتبال ایران 
به شــمار می رود، اما به مانند برخی دیگــر از بازیکنان این خطه 
ایران در ســپاهان بوده که توانسته با توجه به زیرساخت های این 
باشگاه و نگاه ویژه ای که به فوتبال پایه دارد، رشد کند و رفته رفته 

به فوتبال ایران معرفی شود.
اگرچه علی محمدی هم در ادامــه مانند خیلی از دیگر بازیکنان 
آکادمی باشــگاه نظیر سهرابیان، عارف غلامی و ... که این روزها 

در تیم های دیگر توپ می زنند از سپاهان جدا شد ولی او با حضور 
عبدالله ویســی بار دیگر به جمع طلایی پوشان اصفهانی بازگشت 
و اگرچــه پس از انتخــاب قلعه نویی برای دومیــن مرتبه از تیم 
بزرگســالان سپاهان جدا شد ولی با بازگشــت محرم نویدکیا بار 
دیگــر علی محمدی در واپســین روزهای پنجره تابســتانی لیگ 
بیســت و یکم به سپاهان بازگشــت. این هافبک که توانست با 
توانایی هایش مورایس را متقاعد به قرار دادن نامش در فهرســت 

تیم بــرای فصل جدید بکند، البته هفته هــای ابتدایی را به دلیل 
مصدومیت از دســت داد ولی در مقابل صنعت نفت آبادان پس از 
مدت ها فرصت بازی پیدا کرد و در مقابل تراکتور زمان بیشــتری 
به او داده شــد. مسعود ریگی، محمد کریمی و یاسین سلمانی سه 
بازیکن خط میانی ســپاهان مقابل تراکتور بودند که در دقیقه 66 
با تغییراتی علی محمدی وارد زمین شــد تا مورایس نشان دهد که 

این بازیکن در برنامه های تاکتیکی اش جا دارد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

 بوژیدار رادوشــویچ، دروازه بان کروات و سابق پرسپولیس حالا تبدیل 
به مهم ترین طلبکار این باشــگاه شده است و در ماه های آینده با صدور 
حکم نهایی پرونده او، پرســپولیس ملزم به پرداخت حدود یک میلیون 
دلار خواهد بود که از پاداش احتمالی این تیم در جام جهانی نیز بیشــتر 

می شود.
رادوشــویچ، حالا در یک گفت وگوی صریح بــا خبرنگار ما درباره این 
طلب و این پرســش که آیا شایســته دریافت رقمی در این حد اســت، 
صحبت کرده و همچین در مورد ماجراهایی که در پرســپولیس داشت، 

اظهار نظر کرده است.
این گفت وگو را در ادامه می خوانید:

* ابتدا می خواســتم در مورد تیم جدیدت بپرسم و اینکه تو چه نقشی 
در این تیم داری؟

رادوشویچ-باشــگاه واراژدین و خود شــهر واراژدین در نقشه فوتبال 
کرواســی نامی شناخته شــده اســت. نقش من در تیم کمک به همه 
بازیکنان جوان و انتقال تجربیاتم به آنهاســت. همیشــه آماده هستم تا 

به عنوان مسن ترین عضو تیم، هر نقشی را در تیم به عهده بگیرم.
* دوران بعد از ترک پرســپولیس و جدایی از یک تیم پرطرفدار برای 

تو چگونه است؟
رادوشویچ- هر داستانی به پایان می رسد، چه زیبا باشد چه زشت... من 
به حضورم در بزرگترین باشگاه آســیا و تمام کارهایی که انجام داده ام 
افتخار می کنم... سرنوشت نخواست که من تا آخر فوتبالم در پرسپولیس 

بمانم. البته سرنوشت و برخی افراد دیگر…
* دوست دارم در مورد بازگشت به کرواسی و زندگی در کشور خودت 
بپرسم. فکر می کنم سال های زیادی بود که در کرواسی اقامت نداشتی.

رادوشــویچ- من و خانواده ام مدت زیادی در کرواسی زندگی نکردیم 
و الان از بازگشــت خیلی خوشحال هســتیم چون به نظر من کرواسی 

بهشتی است که روی زمین وجود دارد.

* زندگی در ایران چه تاثیری روی تو گذاشــت؟ منظورم این است که 
چه چیزهای مثبت و منفی را خارج از فوتبال یاد گرفتی؟

رادوشــویچ- قبل از هر چیز می خواهم تاکید کنم که ایران کشــوری 
اســت بسیار زیبا و برای من بســیار عزیز. در تمام مدتی که آنجا بودم، 
ایران را وطن دوم خود می دانستم... همه ما مشکلات ایران را به عنوان 
یک کشور می دانیم، من خاطرات فوق العاده ای از آدم ها دارم و همچنین 
چیزهای شگفت انگیزی که تجربه کردم را همیشه در قلب و ذهنم نگه 
مــی دارم... برای همه مردان و زنان ایرانی آرزوی موفقیت دارم و آنها از 

حمایت کامل من برخوردارند...
* ایــن روزها در مــورد طلب تو حرف های زیادی مطرح می شــود و 

منتقدان می گویند تو شایســته دریافت این پول هنگفت نیســتی. نظر 
خود چیست؟

رادوشــویچ- من تقریبا 6 سال کامل را در ایران و پرسپولیس گذراندم 
و به نظرم احمقانه  است که بگویم لیاقت این پول رو داشتم یا نه. قصد 
ندارم خودم را به کســی ثابت کنم. من بــا خانواده ام تصمیم گرفتم که 
وقت رفتن اســت و یک لحظه هم فکر نمی کنم که اشــتباه کرده ام... 
مجموعه شــرایط نشــان داده اســت که در چند وقت اخیر پرسپولیس 
توســط افرادی اداره می شود که شایسته نامش نبودند و از این رو اعتبار 
من به عنوان یک خارجی در کشوری دیگر مورد تعرض قرار می گرفت.
* آخرین قرارداد تو با پرســپولیس 300 هزار یورو بود که رقم نســبتا 

بالایی محسوب می شــود. اگر خودت مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس 
بودی، پای چنین قراردادی را امضا می کردی؟

رادوشــویچ- باز هم می گویم که زمانی که در بزرگترین باشــگاه آسیا 
گذراندم افتخارآمیز است. من از ابتدا نقش خودم را در تیم می دانستم... 
بعد که زمان بازی هایم و حضور ثابتم در ترکیب رســید، متاسفانه خیلی 
چیزها عوض شــد که احســاس بدی در من ایجاد کرد، اما حتی در آن 

زمان هم به حرفه ای بودن ادامه دادم...
* می خواهم رو راست تر باشی و به سوال من جواب بدهی.

پس بگذار ماجرا را تعریف کنم؛ در نیم فصل آقای گابریل کالدرون به 
همین دلایلی که من بعدا پرسپولیس را ترک کردم، ترک کرد و یحیی 
گل محمدی آمد.  او برای اولین بازی که مقابل تراکتور بود، من را روی 
نیمکت نشاند و بهانه آورد که برای شروع تمرینات دیر به ایران آمدم. 2 
روز تاخیر داشتم چون اگر یادتان باشد در آن موقع، راهی برای حضور در 
ایران وجود نداشت... اما مثل همیشه به عنوان یک فوتبالیست حرفه ای 
واقعــی، به تصمیم مربی احترام گذاشــتم، اگرچه در آن لحظه فکر می 
کردم که لیاقت نیمکت نشینی را ندارم. فکر می کنم یحیی باید حداقل 

صبر می کرد تا گل می خوردم و بعد تغییرم می داد، اما مهم نیست…
* این توضیح چه ربطی به سوال من داشت؟

رادوشویچ- اجازه بدهید تا توضیح بدهم. در این شرایط من پیشنهادات 
زیادی به خاطر عملکرد خوبم در نیم فصل اول داشــتم که از نظر مالی 
بسیار بهتر از پرسپولیس بود. من به دیدار آقای انصاری فرد که آن زمان 
رییس باشگاه بود رفتم و گفتم از وضعیت ناراضی هستم. یا اجازه بدهید 
تیم را ترک کنم یا با قراردادی جدید، فوتبالم را در پرســپولیس به پایان 
برسانم. آقای انصاری فرد تمام شروط را پذیرفت و به آقای گل محمدی 
اطــلاع داد و او هم گفت که موافق تمدید قرارداد اســت و به من نیاز 
دارد. منظورم این اســت که هیچ کار پنهانی نبوده و ســرمربی تیم هم 

در جریان بود.

* برخــی انصاری فرد را به عنوان مقصر اصلی معرفی می کنند و حتی 
اتهام هایی نیز به او می زنند.

رادوشــویچ- من کاری با سایر تصمیمات او ندارم اما ایشان هیچ نفعی 
از قــرارداد من نبرد. اینکه من جدا شــدم به دلیل اقدامات مدیران پس 
از او بود و مســئولیتش برعهده او نیســت. من خیلی دوست داشتم تا 
پایان قرارداد در پرســپولیس بمانم و خداحافظی کنم اما آنها نگذاشتند 

این اتفاق بیفتد.
* ممکن اســت شــکایت تو منجر به حذف دوباره پرسپولیس از آسیا 
شود. شــاید برخی انتظار داشته باشــند آنچه علاقه به تیم می نامی را 

اینجا نشان بدهی و از بخشی از طلبت بگذری.
رادوشــویچ- مگر من طلب غیرقانونی از پرسپولیس دارم؟ این چیزی 
است که مدیران باشگاه امضا کردند و سال ها فرصت این را داشتند که 

کار را به جایی نرسانند که منجر به شکایت شود.
* در یکــی از مصاحبه هایت گفته بودی که »اگر شــیرینی می دادم، 

بیشتر بازی می کردم«. منظورت چه بود؟
رادوشــویچ- مهم نیســت برخی افراد چقدر باعث از دست رفتن من 
به عنوان دروازه بان شــدند و چقدر در هر ســطحی غیرحرفه ای بودند. 
نمی خواهم برای آنها و خانواده شــان مشکلات اضافی ایجاد کنم، فقط 
می خواهم بگویم که آنها باید خجالت بکشند؛ از همه کارهایی که نسبت 

به من کردند...
* قبول داری منتظر یک روزنه کوچک بودی که با پرســپولیس فسخ 

کنی و کل قراردادت را بگیری؟
رادوشویچ- اجازه داشتم اگر دو ماه حقوق نگیرم، قراردادم را فسخ کنم. 
اما من زمانی از پرســپولیس رفتم که 7 ماه دستمزد نگرفته بودم و 200 
هزار یورو طلبکار بودم. چه کسی این وضعیت را تحمل می کند؟ آنها به 
همــه بازیکنان پول دادند غیر از من. حالا هم تهمت می زنید که منتظر 

فرصت برای جدایی بودی؟

فتح الله زاده، یزدانی را به آغوش 
ساپینتو برگرداند!

، ســیاوش یزدانی مدافع خبرساز اســتقلال طی روزهای 
گذشــته بوده اســت؛ او بعد از جشــن تولد ریکاردو ساپینتو 
توییتی انتقادی زد و همین موضوع موجب ناراحتی سرمربی 
استقلال شــد. با نظر ساپینتو طی روزهای گذشته یزدانی از 
تمرینات استقلال دور بود اما این بازیکن امروز در نهایت به 
تمرینات برگشــت. یزدانی چند روز قبل طی مصاحبه ای به 
طور رسمی از ســاپینتو عذرخواهی کرد. این مدافع باتجربه 
طی پیامی به ســاپینتو بازهم عذرخواهی خود را شــخصا از 
او انجام داد تا موجبات بازگشــتش فراهم شود.با حضور علی 
فتح الله زاده در راس باشــگاه اســتقلال وضعیت این مدافع 
نیز مورد بررســی قرار گرفت و در نهایت با وســاطت برخی 
اطرافیان ساپینتو مدافع تیمش را بخشید.امروز که فتح الله زاده 
و سایر مدیران باشگاه استقلال به محل تمرین رفتند، یزدانی 
نیز آنها را همراهی کرد تا مدافع مغضوب ســاپینتو رسما به 
تمرینات برگردد و کار خود را از سر بگیرد. یزدانی امروز بعد 
از دلجویی مجدد از ساپینتو در تمرین حضور یافت و کار خود 
را شــروع کرد. او چند روز در تمرینــات غایب بوده و برای 
همین باید با انرژی بیشــتری تمرین کند. وضعیت یزدانی با 
توجه به دوری اش در تمرینات برای بازی با هوادار مشخص 
نیســت اما احتمال اینکه او در لیســت 20 نفره این بازی از 

سوی ساپینتو قرار بگیرد، وجود دارد.

ورود کاوه به پازل تاکتیکی سرمربی 
روس تبار

قربــان بردیف همیشــه تاکید کــرده که در کنــار محمد 
عباس زاده، نیاز به مهاجم دیگری نیز دارد تا توانایی هجومی 
تیمش را افزایش دهد. عباس زاده اگرچه با شــش گل زده، 
عملکرد درخشــانی در تمام کنندگی داشــته اما در پرسینگ 
و دوندگی انتظارات ســرمربی روس تبــار تراکتور را برآورده 
نکــرده تا به این ترتیب وظایف او به ســایر بازیکنان منتقل 
شــود. اما حالا با آمادگی کاوه رضایی پس از مصدومیت مچ 
پا، بردیف امیدوار اســت تا در بازی با ملوان تیم موردعلاقه 
خود را به زمین بفرســتد. در دقایقی از تمرین دیروز او کاوه 
را در کنار عباس زاده قرار داد تا احتمال اســتفاده ثابت از این 
بازیکن افزایش یابد. کاوه در دیدار مقابل ســپاهان عملکرد 
درخشانی داشت و نمایشــی از یک مهاجم پرتلاش و البته 
گلزن را ارائه کرد تا بردیف به او امیدوار شــود و شانس کاوه 
برای حضور فیکس در ترکیــب افزایش یابد.در این صورت 
به نظر می رســد صفا هادی بار دیگر بــه نیمکت بازگردد و 
خط میانی با حضور نفراتی چون رضا اســدی، ریکاردو آلوز و 

گوستاوو واگنین تکمیل شود.

 کنایه مدیر پرسپولیس به 
طلبکار چهار میلیاردی

دوران مدیریت مهدی رســول پنــاه با توجه به صحبت های 
عجیبی که این مدیر صــورت داده بود با جنجال های بزرگی 
همراه شــده بود. با این حال نکته جالــب توجه این روزها به 
پرونده مطالباتی اســت که رسول پناه علیه باشگاه پرسپولیس 
شکل داده و به ادعای مدیرعامل کنونی خواهان دریافت چهار 
میلیارد از این تیم شــده اســت.درویش با اشاره به بدهی های 
انباشــته شده در این باشــگاه مدعی شد که مدیرعامل اسبق 
این باشگاه نیز خواهان دریافت چهار میلیارد از این تیم شده و 
شکایت خود را در این زمینه ثبت کرده است. مدیرعامل کنونی 
پرســپولیس اما در اعلام این ماجرا کنایه ای هم متوجه مدیر 
اســبق کرده و مدعی شده که وی در ابتدای قبول این سمت 
مدعی شــده که این مبلغ را به عنوان کمک و اسپانسری وارد 
باشــگاه خواهد کرد اما اکنون آن را در سند مطالبات قرار داده 
است: یک حســاب دیگر ما هم توسط آقای رسول پناه بسته 
شده است! ما دست 8-7 نفر چک داشتیم و باید طلب بازیکنان 
را می دادیم اما این حســاب ها بسته شده است. آقای رسول 
پناه طلب 4 میلیاردی کرده و حســاب باشگاه را بستند. ایشان 
روزی که آمدند به عنوان اسپانسر و علاقه مند به باشگاه خود 

را معرفی کرده است اما الان مدعی این طلب شده.

رادوشویچ! تو لیاقت دریافت این دستمزد را داشتی؟

هفته یازدهم لیگ برتر فوتبال ایران روز پنج شــنبه آغاز می شود. هر چه به هفته های 
پایانی نیم فصل نزدیک تر می شــویم، جذابیت کار افزایش پیدا می کند. در کنار رقابت 
های تیمی برای ارتقای رتبه جدولی، رقابت های انفرادی داغی هم بین ستاره های لیگ 
بیســت و دوم شاهد هستیم. یکی از این رقابت ها، جنگ بر سر دستکش طلایی است. 

فعلا سه دروازه بان، رقابت نزدیکی برای به دست آوردن این عنوان دارند.
علیرضا بیرانوند و حسین پورحمیدی در 10 بازی موفق به ثبت 7 کلین شیت شده و در 
صدر جدول بهترین گلرهای این فصل حضور دارند. آنها رقابت نزدیکی باهم دارند و در 
جزئیات نیز خیلی نزدیک هســتند. بعد از دروازه بانان پرسپولیس و آلومینیوم، کریستوفر 
کنت با 6 کلین شیت در 9 بازی حضور دارد. گلر فولاد هفته گذشته موفق به بسته نگه 

داشتن دروازه خود نشد تا بیرو و پورحمیدی از او سبقت بگیرند.
اگر بخواهیم بیشــتر به جزئیــات بپردازیم، بازهم با اعداد نزدیکی برای مقایســه 
عملکرد بیرانوند و پورحمیدی مواجه خواهیم شــد. گلر پرســپولیس در 10 بازی 4 
گل و گلــر آلومینیوم 4 گل دریافت کرده انــد. میانگین مهار 2.4 برای بیرو و 2.5 
برای پورحمیدی تا اینجای کار ثبت شــده و درصد مهار تــوپ نیز به ترتیب برای 

آنها 88.9 و 86.2 است.
حسین پورحمیدی، برای ثبت کلین شــیت شماره 8 خود، باید دروازه تیمش را مقابل 
نساجی بسته نگه دارد. علیرضا بیرانوند نیز برای تحقق این هدف باید مقابل مس کرمان 
کلین شیت کند. البته کریستوفر کنت که تیمش با گل گهر بازی خواهد کرد نیز مترصد 

لغزشی از این دو دروازه بان است تا با ثبت کلین شیت هفتم، خود را به آنها برساند.

صبح دیروز در محل فدراســیون فوتبال و بــا حضور نمایندگان 
دو شــرکت، در خصوص نحوه همکاری جهت احداث VAR در 
ورزشگاههای کشور، جلسه ای برگزار شد. این جلسه اما بدون انعقاد 
قرارداد به پایان رســید و به گفته رئیــس کمیته داوران، بعد از نامه 
نگاری صورت گرفته با این دو شــرکت، یکی از آنها انتخاب و کار 

شروع خواهد شد.
خداداد افشاریان در مورد جلسه امروز گفت: آقای تاج مسافرت بودند 
و در جلسه حضور نداشتند. جلسه با حضور تمام ارکان اصلی از جمله 
حراست فدراسیون فوتبال، نماینده بازرسی کل کشور، نمایندگان دو 
شــرکت، آقای براتی، بنده و بچه های کارگروه VAR برگزار شد. 
صحبت های طرفین را شــنیدیم و قرار است بین دو شرکت نامه 
نگاری هایی در خصوص قیمت و مسائل حقوقی انجام دهیم. انشالله 
که بتوانیم بعد از دریافت جواب آنها خیلی ســریع به جواب واحدی 
برسیم و یکی از دو شرکت را انتخاب کنیم.با توجه به قولی که این 
دو شرکت دادند، تجهیزات را به کشور می آورند و در نهایت آموزش 
را شروع می کنیم.او با بیان اینکه پروسه فنی و آموزشی کار زمانبر 
اســت در خصوص زمان شروع کار و دریافت جواب از شرکت های 
یاد شده گفت: زمانی که ما برای جواب نهایی خواستیم خیلی زود و 
سریع است. نمی گذاریم که پروسه زمانی را آنها انتخاب کنند بلکه 
خود ما آن را تعیین می کنیم. مشخص است که چه می خواهیم و 
منتظر زمان آنها نیستیم. سعی می کنیم همه چیز را باهم جلو ببریم. 
آنها هم یک زمانی را تعیین کرده اند و به نظر می رسد شاید بتوانیم 

در دوران جام جهانی، آموزش دوران را داشته باشیم. این به شرطی 
است که قرارداد را منعقد کنیم. این مهم است که همه رفتارها و نامه 
ها را با فیفا هماهنگ باشیم. لیدر پروژه قبلا آقای کامرانی فر بودند 
و هنوز مشخص نشده اســت.رئیس کمیته داوران در پاسخ به این 
ســوال که با توجه به اظهارات وزیر ورزش، آیا بعد از جام جهانی و 
نیم فصل دوم VAR خواهیم داشت؟ تاکید کرد: خوشحالم که وزیر 
ورزش به این موضوع وسواس دارند و در این راه به ما کمک خواهند 
کرد. آقای تاج هم به این موضوع خیلی تاکید دارند. اگر خوشبینانه 
بخواهم بگویم شــاید در آخرهای نیم فصل دوم بتوانیم VAR را 
داشته باشیم. البته نه در همه ورزشگاهها بلکه در ورزشگاههایی که 

امکان استفاده در آنها وجود دارد. 

رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس که طی هفته های اخیر به شدت 
با شــایعات مربوط به برکناری اش از این سمت مواجه بوده، بدون 
توجه به حواشــی در تلاش است تا مشکلات این باشگاه را کاهش 
دهد و با تامین منابع مالی لازم، ضمن پرداختی مطالبات بازیکنان 
و اعضــای کنونی، بدهی ها را نیز کاهش دهد تا این تیم به انضباط 
مالی مدنظر کنفدراسیون آسیا برای بازگشت به این رقابت ها بازگردد.
با این حال بعد از جدایی مصطفی آجورلو از سمت مدیرعاملی باشگاه 
استقلال، شایعات بار دیگر حول صندلی مدیریت رضا درویش شدت 
گرفت. از ســوی دیگر وزیر ورزش با اعــلام حمایت از مدیرعامل 
کنونی پرسپولیس مدعی شد که از سمت هیات مدیره این باشگاه 
نیز درخواستی به این منظور به دست وی نرسیده تا شرایط در جمع 

سرخپوشان در بحث مدیریت با ثبات همراه باشد.
درویش اما نتوانســت گلایه های خود نسبت به شایعات مربوط به 
برکناری اش را پنهان کند. مدیرعامل پرسپولیس با اشاره به اقداماتی 
که در راســتای موفقیت این تیم داشــته، مدعی است که رسانه ها 
خصوصا باید با پرهیز از ایجاد شایعه، به موضوع اصلی که مشکلات 

باشگاه و مسیر حل آن است، توجه داشته باشند.
مدیرعامل پرسپولیس در این زمینه اینطور واکنش نشان داده است: 
نزدیک دو ماه است که صحبت شده و گفتند که اعضای جدید هیات 
مدیره پرسپولیس می آیند و من می روم. کسانی که فضای دلالی را 
شکل می دهند به دنبال این موضوع هستند. آقای آجورلو هم حدود 
یک هفته است که قطعی شده اما از دو ماه پیش این شایعه را شکل 

دادند. اساس خلقت این است که آدم به دنیا بیاید و از دنیا برود و قطعا 
من هم روزی از این سمت کنار خواهم رفت.

مدیرعامل پرسپولیس با اشاره به مشکلاتی که در مسیر حل موانع 
این باشــگاه داشته، گفته: رفتن درویش مهمتر است یا این موضوع 
که یک ماه دیگر باید برای رادوشوویچ برویم و چطور بیش از 900 
هزار دلار بدهیم. امروز که در خدمت شما هستم حدود 40 نفر طلبکار 
حقیقــی و حقوقی که مبلغ آن 79 میلیارد بود را کارشــان را دنبال 
کردیم و به مراحل پایانی پرداخت رســاندیم. گفتن این عدد راحت 
اســت اما پرداخت ریال به ریال آن طاقت فرسا است. کسی به خبر 
به این مهمی توجهی ندارد و البته اینکه چطور و چرا باید 950 هزار 

دلار به رادوشوویچ بدهیم.

پس از انتخاب به عنوان مدیرعامل اســتقلال، علی فتح الله زاده برای نخســتین بار در 
محل تمرین آبی پوشان حاضر شد و ابتدا در جلسه ای با حضور ریکاردو ساپینتو سرمربی 

استقلال شرکت کرد.
پس از این جلسه، دکتر فتح الله زاده در جمع بازیکنان به صحبت پرداخت و گفت: خیلی 
زودتر می خواستم در تمرین حاضر شوم و شما را ببینم ولی طی صحبتی که با سرمربی 
محترم داشــتم، گفتم بهتر اســت تمرکزتان روی بازی باشد و به همین دلیل امروز در 

تمرین حاضر شدم.
ما تیم بزرگی هســتیم. شما جایی هستید که بزرگانی مثل روشن، حجازی، پورحیدری 
و ... بوده اند. شما همه بازیکنان خوبی هستید. طبیعتا برخی مطبوعات هم شیطنت هایی 

دارند.
آقای ســاپینتو به من گفت که بازیکنان خوبی دارم و همه را می خواهم حفظ کنم. من 
هم نظر ایشــان را تایید می کنم. یک جام و یک بازی جلوی ماست. شما 10 بازی هم 

کنید ، از یاد می رود ولی جام ها در یاد می ماند.
 یک هفته به من فرصت بدهید

وظیفه من تامین منابع مالی اســت. من خواســته ام که قراردادها را بررسی کنیم. یک 
هفته به من وقت دهید. شــنیده ام دو پاداش طلب دارید که ان شاءالله آن را هم پرداخت 

می کنم. یک قرارداد اسپانسری در حال انعقاد است.
 چهل میلیون هوادار را شاد کنید

از شــما می خواهم چهل میلیون هوادار را شــاد کنید. شما خوب بازی می کنید و بازی 
قبل حقتان بود که چهار گل بزنید.

 مربی خوبی دارید، تمرکزتان روی کار باشد
مربی بسیار خوبی دارید. ایشان بازی خوانی را به خوبی بلد است و فرد بادانشی است. 
ایشــان مورد حمایت من است و فصل بعد هم در تیم ماست. ذهنتان را از مسائل مالی 

بیرون بیاورید و تمرکزتان روی کار باشد تا دل هواداران را شاد کنید.
 ساپینتو: اولویت ما قهرمانی است

در ادامه ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال صحبت کرد و خطاب به مدیرعامل باشگاه 
استقلال اظهار کرد: من هم بازگشت شما را به باشگاه خوش آمد می گویم. شما تجربه 
زیادی دارید و باشــگاه را می شناســید. آقای دکتر افتخارات زیادی در این تیم کســب 
کرده اســت. ما همه انرژی خود را در تمــام بازی ها به کار می گیریم که ببریم. اولویت 
ما قهرمانی اســت. برای این هدف ســخت کار می کنیم. از طرف ما هم، شما حمایت 

می شوید.

اکبــر ایمانی بعد از چند فصــل حضور در تراکتور، در پایان لیگ بیســت و دوم برای 
گذراندن دوران ســربازی تبریز را به مقصــد انزلی ترک کرد تا پیراهن ملوانِ تازه لیگ 
برتری شــده را به تن کند. او طی پنج هفته نخســت دو بار به عنوان بازیکن جایگزین 
و یــک بار با حضور در ترکیب اصلی، برای ملوان به میدان رفت ولی بعد از آن به علت 
مصدومیت، نامش از لیســت شاگردان زارع خارج شد. او مثل پنج بازی اخیر، بازی این 
هفته تیمش را هم از دســت داد تا یکی از تقابل های جذاب هفته یازدهم به نیم فصل 

دوم موکول شود.
اکبــر ایمانی، قطعا ویژه ترین چهره بــازی تراکتور و ملوان بود و خیلی ها منتظر اولین 
رویارویی او با هم تیمی های ســابق پس از ترک تبریز بودند. نحوه استقبال از او هم می 
توانســت سوژه جالبی باشد که محقق نشــد. البته بازی تراکتور و ملوان به احتمال زیاد 
بدون تماشــاگر برگزار شــود. به این ترتیب هر دو طرف اصلی داســتان، در روز بازی، 

غایب خواهند بود.
داســتان ایمانی با تراکتور، داســتان عجیبی اســت. او تلاش زیادی برای پیوستن به 
تراکتور انجام داد و شــخصا برای گرفتن رضایتنامه خود اقدام کرد تا حســابی محبوب 
هواداران شود. شــماره 6 جدید تراکتوری ها، خیلی دوست داشت نقش مهدی کیانی را 
در تیم ایفا کند و هوای رابطه او با هواداران در ســال های اول آفتابی بود. افشای یک 
فایل صوتی که پرده از درخواست مالی بالای او برای تمدید با تراکتور در لیگ بیست و 
یکم برداشت، شرایط را برای ایمانی تغییر داد اما او با این وجود یک سال دیگر با سرخ 

پوشان ادامه داد و در نهایت راهی ملوان شد.

 دوئل داغ 
سر دستکش طلای لیگ برتر

 زمان احتمالی رونمایی 
|از VAR مشخص شد

 درویش: به جای شایعات برکناری ام 
به بدهی ها فکر کنید

فتح الله زاده: فصل بعد هم ساپینتو در 
استقلال خواهد بود

 سرباز مصدوم، غایب بزرگ 
تراکتور - ملوان


